

PLMCP | PAPCGT

Registration for the Professional Lands Management Certification Program Levels I and II (in English and French) are ongoing!

Les inscriptions au Programme d'attestation professionnelle en gestion des terres niveaux I et II (En anglais et en français) sont en cours!

Funding available

Funding is available for PLMCP levels I and II for those who qualify. For more information on how to access this funding, please email rlemp@sac-isc.gc.ca.

Financement disponible

Du financement est disponible pour les niveaux I et II du PAPGT pour des candidats qualifiés. Pour plus d'informations sur la façon d'accéder à ce financement, veuillez envoyer un courriel à rlemp@sac-isc.gc.ca.

*There are currently four post-secondary institutions with options for completing Level I of PLMCP available:
Il existe actuellement trois établissements postsecondaires offrant des options pour compléter le niveau I du PAPGT disponible :*

Algoma University
University of Saskatchewan
Vancouver Island University
Université du Québec à Témiscamingue (UQAT)

*For information regarding **Level II**, contact Sherry Mattson, Director of Education and Training at the National Aboriginal Lands Managers Association (NALMA) directly: smattson@nalma.ca or (705) 657-9992 ou (705) 933-8569 OR Buffy Hill, Education and Training Administrator for NALMA, bhill@nalma.ca ou 705 927-6252*

*Pour plus d'informations sur le **niveau II**, contactez Sherry Mattson, directrice de l'éducation et de la formation à l'Association nationale des gestionnaires des terres autochtones (ANGTA) directement : smattson@nalma.ca ou (705) 657-9992 OU Buffy Hill, Administratrice en éducation formation pour l'ANGTA, bhill@nalma.ca ou (705) 927-6252*